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Interpelacja

w sprawie poprawy kornunikacji osiedla Michelin

W zwiqzku z pytaniem od mieszkafca osiedla Michelin zwracam sig z pro5bq o udzielenie informacji
w sprawie planu zmian organizacji ruchu kolowego oraz przedstawienie ostatecznej propozycji tj.
ktorqdy doktadnie ma przebiegac droga majqca za zadanie poprawq komunikacji na osiedlu Michelin

ze szczeg6lnym uwzglqdnieniem ulic: Szyszkowej, Li$ciastej, Zachodniej i Mielqciriskiej.
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